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Z Á P I S N I C A 

 

napísaná z XXXIII.  r i a d n e h o zasadania Mestského zastupiteľstva v Šuranoch konaného 

dňa  21.  j ú n a  2018  o 13. 00 hodine vo veľkej zasadačke Mestského úradu Šurany. 

 

 

P R Í T O M N Í 

 

 

sú podpísaní na prezenčnej  listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá sa k nej. 

 

 

R O K O V A N I E 

 

     1. Otvorenie. 

 

         Rokovanie XXXIII. riadneho zasadania Mestského zastupiteľstva v Šuranoch otvoril  

a viedol primátor mesta Šurany Ing. Marek  O r e m u s, ktorý privítal poslancov Mestského 

zastupiteľstva v Šuranoch /ďalej len MsZ/ a ostatných prítomných na zasadaní MsZ. 

         Konštatoval, že podľa prezenčnej listiny je prítomných 12 poslancov MsZ  - to je 

nadpolovičná väčšina, preto je MsZ spôsobilé rokovať.  

          Za neskorší príchod sa ospravedlnili Mgr. Karol Kliment, MUDr. Ivica Šurániová 

a Mgr. Dušan Rampašek. 

 

         Primátor mesta predložil na schválenie program MsZ spolu s doplňujúcim návrhom: 

- ako bod č. 14 organizačných otázok prerokovať: Návrh dodatku č. 4 poradovníka na 

2 x 8 bytov na ul. Ľ. Podjavorinskej č. 10 a 12, ktorý predloží konateľ MsBP Šurany,  

s. r. o. Jozef Trungel, 

- dal hlasovať o predloženom programe spolu s doplňujúcim návrhom. 

   
         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 12, za: 12, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 3 Mgr. Karol Kliment, MUDr. Ivica Šurániová, Mgr. 

Dušan Rampašek/ predložený program Mestského zastupiteľstva v Šuranoch s c h v á l i l o 

spolu s doplňujúcim návrhom. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - spýtal sa overovateľov zápisnice z XXXII. riadneho 

zasadania MsZ Šurany konaného dňa 17.05.2018, či zápisnica bola overená a podpísaná. 

 

         Imrich  V á r a d y - zápisnica bola overená a podpísaná bez pripomienok. 

 

         Ing. Marcel  B a l á ž  - zápisnica bola overená a podpísaná bez pripomienok. 

 

 

     2. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice. 

 

         Za overovateľov zápisnice predsedajúci určil: 
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         Mgr. Karola  K l i m e n t a   

         a Ing. Róberta  P o l á k a   -  poslancov Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

         Za zapisovateľa predsedajúci určil PhDr. Máriu  H u s l i c o v ú , vedúcu oddelenia 

pre veci organizačné a správne Mestského úradu Šurany. 

 

 

     3. Voľba návrhovej komisie.    
 

         Do návrhovej komisie predsedajúci navrhol: 

 

         Karola  N é m e t h a , 

         Ing. Janette  G á l i s o v ú  

         a Ing. Františka  H a t i n u - poslancov Mestského zastupiteľstva Šurany.          

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14 za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 Mgr. Dušan Rampašek/ zloženie návrhovej komisie   

s c h v á l i l o  v zmysle predloženého návrhu. 

 

 

     4. Voľba pracovného predsedníctva. 
 

         Do pracovného predsedníctva predsedajúci navrhol: 

              

         Ing. Františka  T a m a š o v i č a, 

         Ing. Mgr. Alžbetu  D a n i e l o v ú 

         a Ing. Andreu  H e c l o v ú  -  poslancov Mestského zastupiteľstva Šurany.          

                   

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 Mgr. Dušan Rampašek/ zloženie pracovného 

predsedníctva   s c h v á l i l o  v zmysle predloženého návrhu. 

 

 

     5.  Interpelácia. 

 

Mgr. Karol  K l i m e n t  - ospravedlňuje sa, že prišiel neskôr, ale chcel interpelovať 

vo veci založenia čiernej skládky. 

 

Ing. Marek  O r e m u s – odpovedal, že môže vystúpiť v diskusii, 

- spýtal sa Ing. Hatinu, či obdržal odpoveď na interpeláciu predloženú na ostatnom 

zasadaní MsZ. 

 

Ing. František  H a t i n a   - odpovedal, že áno. 

 

                    

     6. Kontrola plnenia uznesenia z XXXII. riadneho zasadania Mestského zastupiteľstva 

        v Šuranoch konaného dňa 17.05.2018. 

 

        Predkladá:  Ing. Eva   A u g u s t í n o v á, prednostka Mestského úradu Šurany. 
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        Správa je pripojená k zápisnici. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany ju obdržali 

písomne. 

 

         Ing. Eva  A u g u s t í n o v á  - predložila správu, 

- správa bola vypracovaná písomne, nič nemala na doplnenie. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  , primátor mesta k prerokovávanej správe otvoril rozpravu. 

 

         V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

   

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh na 

uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o v zmysle bodu  I. 

 

  

     7. Správa o stave na úseku podnikateľskej činnosti v meste Šurany. 

           

         Predkladá: Emília  O n d r u š k o v á , vedúca oddelenia podnikateľskej činnosti 

                           Mestského úradu Šurany.  

                            

         Správa je pripojená k zápisnici spolu so stanoviskom komisie výstavby, životného 

prostredia a podnikateľskej činnosti Mestského zastupiteľstva Šurany. Poslanci Mestského 

zastupiteľstva Šurany obdržali správu písomne. 

 

         Emília  O n d r u š k o v á - predložila správu, 

- prečítala stanovisko komisie výstavby, životného prostredia a podnikateľskej činnosti 

MsZ Šurany. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanej správe otvoril rozpravu. 

 

         V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh na 

uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu  II. 

 

 

     8. Správa o stave na úseku poskytovania sociálnych služieb občanom mesta Šurany. 

                  

         Predkladá: Mgr. Alžbeta  K l i m e n t o v á, vedúca oddelenia školstva, kultúry, 

                           sociálnych vecí a zdravotníctva Mestského úradu Šurany. 

          
         Správa je pripojená k zápisnici spolu so stanoviskom komisie sociálno-zdravotnej 

a bytovej Mestského zastupiteľstva Šurany. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany ju 

obdržali  písomne. 
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         Mgr. Alžbeta  K l i m e n t o v á  - predložila správu,  

- prečítala stanovisko komisie sociálno-zdravotnej a bytovej MsZ Šurany. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanej správe otvoril rozpravu. 

 

         V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh na 

uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu  III. 

 

 

     9. Návrh plánu práce Mestského zastupiteľstva Šurany na II. polrok 2018. 

          

         Predkladá: Ing. Eva  A u g u s t í n o v á , prednostka Mestského úradu Šurany. 

          
         Návrh je pripojený k zápisnici. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany obdržali 

materiál  písomne. 

 

         Ing. Eva  A u g u s t í n o v á  - predložila návrh, 

- nakoľko je koniec volebného obdobia v druhom polroku 2018 bude iba jedno pracovné 

zasadanie MsZ a jedno slávnostné, 

- v prípade potreby bude zvolané mimoriadne zasadanie, 

- 04.09.2018 sa bude konať slávnostný galaprogram k 880. výročiu prvej písomnej zmienky 

o meste Šurany. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - blíži sa koniec volebného obdobia a bude iba jedno pracovné 

zasadanie, preto si treba rozmyslieť, čo ešte treba prerokovať, 

- k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 

 

        V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh na 

uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu  IV. 

 

 

     10. Organizačné otázky.     

 

 

      Org. č. 1. Správa č. HK/4/2018 o výsledku kontroly hospodárenia Základnej  

                       umeleckej školy T. Sládkoviča Šurany za rok 2017.   

          

         Predkladá: Ing. Jana  H u č k o v á , hlavná kontrolórka mesta Šurany. 
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         Správa je pripojená k zápisnici. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany ju obdržali  

písomne.  

 

         Ing. Jana  H u č k o v á - materiál bol predložený písomne, 

- vo svojej správe na záver uviedla, že v kontrolovanom období neboli zistené žiadne 

nedostatky, 

- všetky ustanovenia zákona týkajúceho sa hospodárenia organizácia dodržiava. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s ,  primátor mesta k prerokovávanej správe otvoril rozpravu. 

 

         V rozprave  nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany.  

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh na 

uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu V.     

 

 

         Org. č. 2. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Šurany 

                          na II. polrok 2018.  

 

         Predkladá: Ing. Jana  H u č k o v á , hlavná kontrolórka mesta Šurany.  

 

         Návrh je pripojený k zápisnici. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany obdržali  

materiál písomne. 

 

         Ing. Jana  H u č k o v á  - predložila návrh,  

- na začiatok uviedla, že poslanci obdržali aj písomné stanovisko, ktoré vypracovala na 

návrh poslanca Mgr. Karola Klimenta, 

- v pláne práce je aj vypracovanie súhrnnej správy z vykonaných kontrol za volebné 

obdobie, aby mali poslanci prehľad, 

- v prípade potreby môžu poslanci plán práce doplniť, 

- návrh bol v zmysle zákona zverejnený 15 dní bez pripomienok. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 

 

         V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh na 

uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať.   

    

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1 /návrh na uznesenie s c h v á l i l o  v zmysle bodu VI. 

 

 

      Org. č. 3. Správa o plnení Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho  

                       rozvoja mesta Šurany 2015 – 2020 za rok 2017. 

                 



 M E S T S K É   Z A S T U P I T E Ľ S T V O   V   Š U R A N O C H 
 

 

 

1037 

         Predkladá: Ing. Marek  O r e m u s , primátor mesta Šurany.       

                                            

         Správa je pripojená k zápisnici. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany ju obdržali  

písomne.  

 

         Ing. Marek  O r e m u s - predložil správu, 

- dodal, čo sa týka príspevku pre MŠ Mostná, bola už podpísaná zmluva s ministerstvom 

pôdohospodárstva a teraz nastáva proces verejného obstarávania, ktorý je zdĺhavý a nie 

jednoduchý, 

- k prerokovávanej správe otvoril rozpravu. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t  - spýtal sa na informačný systém v meste,  

- nepamätá si, že by to MsZ schválilo, aké označenie bude, preto sa spýtal, na základe čoho 

sa to robilo, keď ako poslanec o tom nevie, inak nie je proti tomu, ďakuje za to, ale chcel 

vedieť kedy sa to schválilo, 

- ďalej chcel vedieť či už je ukončený park Ž. Bosniakovej, kedy bude slávnostné 

otvorenie, alebo sa bude každý rok do toho lievať 20 000 eur,  

- teraz číta, že sa tam minulo 20 681 eur preto sa znovu spýtal, či sa ešte do toho bude niečo 

dávať alebo sa bude strihať páska, 

- chcel vidieť vizualizáciu a všetko okolo toho, lebo sa prizná, že ten park mu leží 

v žalúdku, je to tam ako v New Yorku, osvetlenie na každom piatom metre je lampa. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  - práce boli ukončené pred dvomi týždňami, keď boli osadené 

smetné koše, plánované ukončenie prác bolo koniec minulého roka, ale dodanie lavičiek 

a smetných nádob trvalo skoro šesť mesiacov, 

- „Park Ž. Bosniakovej“ je pracovný názov, 

- poslednými prácami bolo ukončené aj financovanie, ďalej sa už nebude,  

- výšku financií, vložených do takéhoto parku môžu závidieť aj iné mestá, pretože náklady 

sú oveľa vyššie,  

- vizualizácia sa dá spraviť, pripraviť brožúra a aj slávnostné otvorenie môže byť, 

- emailom prišla ešte požiadavka na osadenie workoutového ihriska do parku, to bude 

rozhodovať MsZ pretože podľa jeho názoru by to mal byť park oddychový, 

- do parku sa už investovať nebude, iba do údržby, 

- park bol schválený v rozpočte mesta, za ktorý hlasoval aj Mgr. Kliment, nebolo to iba 

rozhodnutie mesta alebo primátora,  

- informačný systém si osobne zobral na zodpovednosť, a to na základe skúseností 

z minulosti, keby sa čakalo na schválenie MsZ tak mesto nemá nič, bude sa postupne 

budovať, tak ako bolo osadené na základe požiadavky pána Poláka označenie škôl, sú 

osadzované aj iné tabule, ľudia si to chvália a  keď je to v prospech ľudí bude sa v tom 

pokračovať nielen v meste ale aj v častiach, takisto je zapracovaný do rozpočtu mesta. 

 

         Ing. František  H a t i n a  - k informačnému systému dodal, že keby MsZ nebolo 

v roku 2002 tvrdohlavé, tak už mohol byť dávno, vtedy sa to nemohlo prijať každý vie prečo, 

nebude to rozoberať, 

- uviedol, že milo bol prekvapený tým ako je už systém vybudovaný, veľmi pomáha 

návštevníkom mesta a preto aj poďakoval vedeniu mesta za jeho zrealizovanie a verí, že 

sa bude pokračovať tak ako bolo sľúbené. 
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         Imrich  V á r a d y  - požiadal poslancov, ktorí si to pamätajú ako to bolo v roku 2002, 

aký cirkus sa robil, vtedy tam boli osobné záujmy, 

- tiež bol spokojný so systémom, 

- na záver podotkol, že vtedy tam boli osobné záujmy, ale už i dnes niekde začínajú, 

u niektorých poslancov. 

 

         Ing. František  H a t i n a  - mal faktickú pripomienku: poslanci neboli proti tomu, aby 

to robila firma zo Šurian, ale proti dizajnu značiek. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - je všeobecná spokojnosť so systémom, je to štandard tak ako 

sa to robí na Slovensku, robí to firma ARDSYSTEM s. r. o. a je to na úrovni. 

 

         Ing. Róbert  P o l á k  - revitalizovalo sa mesto, spýtal sa, kto navrhoval aké rastliny sa 

tam dajú. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  - je to podľa štúdie víťaznej firmy, 

- pripravuje sa aj pravá strana na výsadbu v rámci revitalizácie a to od MsKS po OC 

ZORA, čo je cca 800 m2 zelene a chodníkov, pripravuje sa vizualizácia. 

 

         Imrich  V á r a d y - upozornil na kruhový objazd na ul. SNP. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  - je to cesta druhej triedy a všetky prvky, ktoré sa na nej 

nachádzajú sú v správe Regionálnej správy a údržby ciest Nové Zámky, keďže stavbu nikto 

nikomu neodovzdal, zostane to zase na „krku“ mestu,  

- vtedy zeleň vysadil pán Švec zadarmo a osadil si tam iba reklamu, 

- nakoľko to nikto nespravuje požiadal pána Šveca a ten je ochotný to udržiavať 

samozrejme nie zadarmo, vypracuje návrh o ktorom bude MsZ informované,        

- takisto pripadol mestu aj kruhový objazd pri SPTŠ, je to síce štátna cesta, čo spadá pod 

slovenskú správu ciest, ale do zmluvy si dali článok, že starostlivosť o kruhový objazd po 

troch rokoch prechádza na mesto, o čom vôbec nič nevedel. 

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh na 

uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu VII.     

 

 

      Org. č. 4. Návrh Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Šurany 

                       na roky 2018 - 2022. 

                 
         Predkladá: Ing. Marek  O r e m u s , primátor mesta Šurany. 

                                                   

         Návrh je pripojený k zápisnici. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany ho obdržali  

emailom.  

 

         Ing. Marek  O r e m u s - predložil návrh, ktorý vzhľadom na obsažnosť bol poslancom 

zaslaný elektronicky, 
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- dodal, že je tam popísané všetko v písomnej a tabuľkovej časti, skutočnosť a vízia do 

budúcnosti, analyzované sú všetky oblasti života mesta, 

- do pozornosti dal vývoj počtu obyvateľov, treba hľadať spôsob ako to zastaviť, 

- k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 

 

         Imrich  V á r a d y -  vrátil sa k odlivu ľudí z mesta, bolo to hlavne v roku 2009, kedy 

sa to odrazilo aj na podielových daniach a samozrejme rozpočtu mesta, aby sa to odvrátilo je 

treba ľuďom ponúknuť určité služby,  

- komunitný plán je veľmi dobre spracovaný, 

- v meste je sociálna oblasť dobre zabezpečená, ale sú ešte určité možnosti, napr. na 

Hradnej ulici, kde sú ďalšie možnosti na vytvorenie priestorov pre DJ Šurany, 

- na záver dodal, že ku komunitnému pláni nie je čo dodať. 

 

         Ing. Róbert   P o l á k  - čo sa týka školstva, v roku 2007 sa stredná odborná škola 

spojila so SPoŠ, ale tá postupne zanikla a so školou aj ubytovaní študenti, čo tiež malo určite 

vplyv na pokles prílivu peňazí pre mesto, 

- v súčasnosti v SPoŠ, ktorá bola v správe NSK, vidieť pohyb ľudí, spýtal sa, či sú nejako 

evidovaní v meste a tak isto aj tí, ktorí sú ubytovaní v Elitexe. 

  

         Ing. Marek  O r e m u s  - zatiaľ nikto oficiálne neohlásil, že sa jedná o ubytovňu, 

- je tam ohlásenie udržiavacích a stavebných prác, ak to bude ubytovňa, tak sa bude musieť 

postupovať v zmysle zákona, 

- oficiálne nie je v meste nahlásené nič, ani na evidencii obyvateľov,  

- spýtal sa vedúcej oddelenia pre veci organizačné a správne, či tam boli prihlásení nejakí 

obyvatelia. 

 

         PhDr. Mária  H u s l i c o v á  - odpovedala, že zatiaľ nie a pokiaľ by sa jednalo 

o cudzích štátnych príslušníkov, tak týchto by vlastník musel prihlásiť na cudzineckej polícii 

a nie do evidencie obyvateľov mesta. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  - mestu bol doručený zoznam cudzincov prihlásených v meste 

Šurany a na tejto adrese nebol prihlásený nikto. 

 

         Ing. Janette  G á l i s o v á  - spýtala sa, či mesto má nejaké informácie čo sa týka 

prerábky bytov nad poštou, či to budú nejaké ubytovne alebo byty. 

 

         Ing. Pavol  T ó t h  - je tam povolenie na prestavbu bytov, ale kto tam bude bývať to 

mesto nevie. 

 

         Pavol  B a r t o v i č  - spýtal sa na budovu Elitexu, či mesto má vedomosť o budovaní 

ubytovne. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  - pán Zadrabaj včera informoval, že má projektovú 

dokumentáciu na využitie budovy A,B Elitex, tak to nazývajú, príde to konzultovať so 

stavebným úradom, ale konkrétne čo tam bude sa zatiaľ nevie.  

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh na 

uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 
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         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu 

VIII.     

 

 

         Org. č. 5. Žiadosť Západoslovenskej distribučnej a. s., Čulenova 6,  

                          816 47 Bratislava, IČO: 36 361 518 o uzavretie Zmluvy o budúcej   

                          zmluve o zriadení vecných bremien v k. ú. Šurany. 

 

         Predkladá: Ing. Pavol  T ó t h,  vedúci oddelenia životného prostredia, 

                           výstavby, územného plánovania a správy mestského majetku 

                           Mestského úradu Šurany. 

                           

         Žiadosť je pripojená k zápisnici spolu so stanoviskom oddelenia životného prostredia, 

výstavby, územného plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany a 

stanoviskom komisie pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva Šurany. 

Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany  obdržali materiál písomne. 

 

         Ing. Pavol   T ó t h - predložil žiadosť, stanovisko komisie pre predaj majetku mesta 

Šurany MsZ Šurany, 

- dodal, že je to trafostanica v časti Argentína. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s , primátor mesta k prerokovávanej žiadosti otvoril rozpravu, 

- upozornil na nezrovnalosť v predkladaných materiáloch, parcela na predaj nesúhlasí s 

mapou. 

 

         Ing. František  H a t i n a   - pre vysvetlenie dodal, že je to iba zmluva o zriadení 

vecného bremena, keď príde k podpisu bude nový geometrický plán. 

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh na 

uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 
 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1/ návrh na uznesenie s c h v á l i l o  v zmysle bodu IX. 

 

 

         Org. č. 6. Žiadosť Fontee s. r. o., Pri železničnej stanici, 930 02 Orechová Potôň,  

                          IČO: 31 422 772  o uzavretie Zmluvy o zriadení vecných bremien  

                          na pozemku v k. ú. Šurany z C KN parcela č. 3414/16, zast. pl.   

                          o výmere 179 m2 v súvislosti so stavbou Čerpacia stanica PHM Šurany. 

                                                        
         Predkladá: Ing. Pavol  T ó t h,  vedúci oddelenia životného prostredia, 

                           výstavby, územného plánovania a správy mestského majetku 

                           Mestského úradu Šurany. 

 

         Žiadosť je pripojená k zápisnici spolu so stanoviskom oddelenia životného prostredia, 

výstavby, územného plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany a 

stanoviskom komisie pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva Šurany. 

Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany  obdržali materiál písomne. 
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         Ing. Pavol   T ó t h - predložil žiadosť, stanovisko komisie pre predaj majetku mesta 

Šurany MsZ Šurany.  

 

         Ing. Marek  O r e m u s , primátor mesta k prerokovávanej žiadosti otvoril rozpravu. 

 

         V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh na 

uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 
 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1/ návrh na uznesenie s c h v á l i l o  v zmysle bodu X. 

 

 

         Org. č. 7. Návrh na uzatvorenie nájomnej zmluvy na prenájom pozemku 

                          v k. ú. Šurany označeného ako parcela registra „C“ číslo 1921/9, 

                          TTP o výmere 2001 m2 za účelom výstavby nájomných bytov. 

  

         Predkladá: Ing. Pavol  T ó t h,  vedúci oddelenia životného prostredia, 

                           výstavby, územného plánovania a správy mestského majetku 

                           Mestského úradu Šurany. 

 

         Návrh je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskom oddelenia životného prostredia, 

výstavby, územného plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany a 

stanoviskom komisie pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva Šurany. 

Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany  obdržali materiál písomne. 

 

          Ing. Pavol   T ó t h - predložil návrh, stanovisko komisie pre predaj majetku mesta 

Šurany MsZ Šurany.  

 

          Ing. Marek  O r e m u s , primátor mesta k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu, 

- na ostatnom zasadaní MsZ sa už rokovalo o tejto možnosti, 

- materiál obdržali poslanci písomne, 

- prenájom je za účelom výstavby nájomných bytov, 

- následne by mesto byty odkúpilo cestou ŠFRB. 

 

          Imrich  V á r a d y  - nedoporučil, aby sa to postavilo v obytnej štvrti mesta, nevie aké 

je stanovisko hlavného architekta, keď videl tie kovové zábradlia, tak toto je možné postaviť 

na Kopci ako komunitné centrum. 

 

          Ing. František  H a t i n a  - nesúhlasil s pánom Váradym, pretože to, čo je postavené 

na Lipovej nemusí byť v Šuranoch, 

- keď sa stavali nájomné byty na MDŽ vtedy nevadilo, že sa tam dali plastové okná a 20 

ročné dvere, s čím on nesúhlasil, a dvere začali potom pracovať, vtedy to nevadilo, 

- stavebný dozor bude určovať čo tam má byť, 

- konštatoval, že by sa chcelo stavať ale zároveň sa aj tomu bráni, 

- toto je otázka iba prenájmu pozemku.  
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          Ing. Janette   G á l i s o v á   - bola sa na také nájomné byty pozrieť na Ondrochove, 

ide o nájomné byty a nikto tam nebude bývať na trvalo, 

- bola toho názoru, že ľuďom treba dať nejakú štartovaciu možnosť. 

 

   Pavol  B a r t o v i č  - chcel vedieť stanovisko hlavného architekta. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t - nielen stanovisko hlavného architekta, ale aj komisie 

výstavby, ktorá mala o tom rokovať. 

 

         Ing. Pavol  T ó t h - stanovisko komisie výstavby bolo predložené na ostatnom zasadaní 

MsZ a súhlasila. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t  - nesúhlasil, pretože schválila iba zámer,  

- tu sa hovorí už o konkrétnej firme, nesúhlasí s tým, 

- spýtal sa, či boli oslovené aj iné firmy. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  - žiadna iná firma nedala žiadosť, 

- bola tu firma TYCHÉ 75 bytov, za 12 rokov sa tu postavilo 2x8 bytových jednotiek, čo je 

1,3 bytu na rok, v iných mestách je to vyše 200 bytov na rok, 

- pred chvíľou sa hovorilo o poklese obyvateľov v meste, spýtal sa, čím to je asi spôsobené? 

 

         Imrich  V á r a d y - hovorí sa o ŠFRB ale nevidí problém v tom, aby to riešilo nové 

MsZ. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  - ŠFRB má teraz peniaze,  

- vyhlásil, že spraví rešerš a uvedie, že tri roky toto MsZ nepodporilo výstavbu nájomných 

bytov, 

- čo spravilo MsZ preto, aby sa v meste postavil jeden nájomný byt?  

 

   Imrich  V á r a d y  - priznal, je to problém,  

- tri roky sa neriešil ŠFRB, nie poslanci, ale tam sú výzvy a na to sú zamestnanci na čele so 

šéfom, ktorý by to mali vedieť. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - upozornil pána Váradyho, že trochu „prestrelil“. 

 

         Imrich  V á r a d y - primátor hovorí, že dá rešerš, môže, ale tri roky sa nehovorilo 

o ŠFRB. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - ale na základe čoho by sa hovorilo, nebol pozemok, 

predchádzajúce MsZ všetko predalo, čo sa dalo, takisto padla firma TYCHÉ jedným hlasom,  

- vyhlásil, že pôjde pred ľudí spolu s poslancami a nech povedia, prečo sa nič nepostavilo. 

 

         Ing. František  H a t i n a - upozornil, že tu sa hovorí o prenájme a keď bude schválený 

prenájom, potom sa to bude riešiť. 

 

         Karol  N é m e t h  - ku konkrétnemu projektu povedal, že firmu pozná a takisto 

projekty, ktoré zrealizovala, je to seriózna firma, projekt sa mu pozdáva a osobne je za to, aby 

sa to zrealizovalo. 
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         Mgr. Karol  K l i m e n t  - na začiatok povedal, že niekoľko rokov hovorí o výstavbe 

bytov, aby sa zvýšil  počet obyvateľov a takisto o pozemkoch Za školou, čo tomu bráni, aby 

sa predali, je tu nejaké zahmlievanie a doteraz nevie, prečo sa nedali pozemky do súťaže, aby 

si ich ľudia mohli kúpiť, projektov videl viacej, či už za primátora pána Váradyho alebo teraz, 

- súhlasí s výstavbou nájomných bytov, ale aby to bolo všetko prehľadné, 

- na minulom MsZ bol primátor iba poverený aby jednal, ale nie aby už vybral konkrétnu 

firmu, 

- osobne si na tom mieste predstavuje rodinné domy a nie takéto škatule, 

- mesto keď nemá pozemky tak môže aj kúpiť, len nebola vôľa poslancov a mesta, aby sa 

nejaké riešenie našlo, 

- poslanci sú obviňovaní ale o „Zajíčkovej lúke“ sa stále hovorí, raz je to taká firma 

a potom zase iná, má dojem, ako keby sa muselo rozhodnúť lebo zajtra príde koniec sveta, 

- prečo by sa malo nové MsZ niečím takým zaväzovať, všetko je pripravené a nech 

rozhodne ono, 

- nestotožňuje sa s takou výstavbou lebo mu to tam nepasuje, 

- bolo povedané, že tá cesta medzi Duklianskou ul. a Bernolákovou sa ruší. 

 

         Ing. František  H a t i n a  - to si mýli s predchádzajúcim projektom. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  - primátor nerozhodol a nie je pravda, že vybral firmu, je tu 

žiadosť, 

- k zahmlievaniu pozemkov na výstavbu bytov, domov na Kostolnom Seku povedal, že  

minulé MsZ zamietlo v tejto lokalite výstavbu bytov z nejakých akustických dôvodov, 

potom sa rozhodlo, že tam budú domy, rozparcelovalo sa to, ale najprv sa musia 

vybudovať prístupové komunikácie a celá infraštruktúra, na to je projekt, vodu 

a kanalizáciu spravia vodárne, cesty spraví mesto a takto sa to odovzdá na  predaj, nebude 

sa predávať pozemok za 17 euro na Kostolnom Seku, ale vybudovaný za 33 euro a kto má 

seriózny záujem si ho kúpi, alebo sa pôjde verejnou súťažou, nie je to žiadne 

zahmlievanie ale je to príprava,  

- v meste sa  začínalo úplne od nuly, dostalo sa to až sem, 

- môže sa to nechať aj na nové MsZ, 

- raz niekto povedal, že sa z mesta Šurany stane jedna veľká dedina, bohužiaľ k tomu speje. 

 

         Ing. František  H a t i n a - už pol roka sa hovorí o tom, že je tam 16 pozemkov, 

vyrúbali sa tam topole, ktoré zasahovali do pozemkov, všetko sa tam čistí, upravuje, pán 

Kliment tadiaľ asi nechodí, 

- ďalej povedal, že nič sa nehľadá, niekoľkokrát sa hovorilo o Južnej ulici, kde je ďalších 

24 pozemkov, je to v jednaní so SPF, ktoré je na dlho, 

- na komisii sa hovorilo o prenájme pozemku a nikde nie je napísané, že tá firma tam bude 

aj stavať. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  - vrátil sa k pripomienke Mgr. Klimenta, ktorý povedal, že by 

si vedel na „Zajíčkovej lúke“ predstaviť výstavbu rodinných domov, pripomenul mu žiadosť 

pána Demína, ktorý tam chcel postaviť 9 rodinných domov a MsZ mu to neschválilo a medzi 

poslancami, ktorí hlasovali proti bol aj on, dodal, že nevie, čo si má o tom myslieť. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t - vtedy bolo poslancom povedané, že tadiaľ vedie hlavný 

kábel a je tam ochranné pásmo a doteraz tomu verí. 
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         Ing. Marek  O r e m u s  - iba mu pripomenul, že kábel je tam doteraz a nemá proti 

tomu výhrady 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t  - vtedy to tak hovorili zamestnanci. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  - spýtal sa, že prečo to tak hovorili, pretože to tak museli, 

- to bola iba zámienka, 

- ochranné pásmo sa musí iba rešpektovať a dá sa rešpektovať každou výstavbou. 

 

         Ing. Igor  B u j d á k  - bol pozrieť byty na Ondrochove, je to dobré a určite pre riešenie 

bytovej otázky je to lepšie ako výstavba rodinných domov. 

                
        Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh na 

uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 
 

        Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 10 

proti: 0, zdržal sa: 4, neprítomný: 1/ návrh na uznesenie s c h v á l i l o  v zmysle bodu XI. 

 

 

         Org. č. 8. Žiadosť Vladimíra Lörinca a Dany Lörincovej, bytom Rozmarínová 

                          1970/20, 942 01 Šurany o predaj pozemku časť z parcely registra „C“ 

                          číslo 336/1, ostatné plochy o výmere cca 60 m2 v k. ú. Kostolný Sek. 

                                                                          

         Predkladá: Ing. František  H a t i n a,  

                           predseda komisie pre predaj majetku mesta Šurany, 

                           Mestského zastupiteľstva Šurany. 

                          

         Žiadosť je pripojená k zápisnici spolu so stanoviskom oddelenia životného prostredia, 

výstavby, územného plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany 

a stanoviskom komisie pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva Šurany. 

Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany obdržali materiál písomne. 

 

         Ing. František  H a t i n a - predložil žiadosť, 

- prečítal stanovisko komisie pre predaj majetku mesta Šurany MsZ Šurany. 

 

   Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanej žiadosti otvoril rozpravu. 

 

   Ing. Andrea  H e c l o v á  - spýtala sa, ako sa vysporiada s ochranným pásmom  

transformátora. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  - neobmedzuje vlastnícke právo. 

 

         Ing. Pavol  T ó t h  - sú k tomu aj vyjadrenia ZsE. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t  - nerozumel dvojitému metru za predaj pozemkov, kupujú to 

za 10 eur, navrhol predaj za 1 euro. 

 

         Ing. František  H a t i n a - neužíval to viac ako 30 rokov, cena je v zmysle zásad 

predaja. 
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         Mgr. Karol  K l i m e n t - predložil procedurálny návrh aby bol predaj za 1 euro.   

 

         Primátor mesta dal hlasovať o predloženom procedurálnom návrhu. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za:2 Ing. 

Mgr. Alžbeta Danielová, Mgr. Karol Kliment, proti: 10 Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, 

Ing. Janette Gálisová, Karol Németh, Ing. František Tamašovič, Imrich Várady, Pavol Cvik, 

Ing. Andrea Heclová, Ing. František Hatina, Jozef Klučka, zdržal sa: 2 Ing. Róbert Polák, 

MUDr. Ivica Šurániová, neprítomný: 1 Mgr. Dušan Rampašek/ predložený procedurálny 

návrh  n e s c h v á l i l o  . 

 

         Jozef  K l u č k a  - spýtal sa na cestu. 

 

         Ing. František  H a t i n a - k tomu mal aj on výhrady, ale to nebude mať nikdy vo 

vlastníctve, do kúpnej zmluvy pôjde iba 60 metrov. 

 

         Ing. Pavol  T ó t h - dodal, že teraz prebieha konanie a ochranné pásmo sa zmení. 

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh              

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 12, 

proti: 0, zdržal sa: 2, neprítomný: 1/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu XII. 

 

 

         Org. č. 9. Žiadosť Nitrianskeho samosprávneho kraja, Rázusova 2A, 949 01 Nitra, 

                          IČO: 37 861 298 o predaj pozemku v k. ú. Šurany, parcela registra „C“ 

                          číslo 425/2 o výmere 37 m2, zastavané plochy, oddelený geometrickým  

                          plánom č. 14/2018. 

 

         Predkladá: Ing. František  H a t i n a ,  

                           predseda komisie pre predaj majetku mesta Šurany  

    Mestského zastupiteľstva Šurany.      

       

         Žiadosť je pripojená k zápisnici spolu so stanoviskom oddelenia životného prostredia, 

výstavby, územného plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany a 

stanoviskom komisie pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva Šurany. 

Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany  obdržali materiál písomne. 

  

         Ing. František  H a t i n a - predložil žiadosť, stanovisko komisie pre predaj majetku 

mesta Šurany MsZ Šurany.  

 

         Ing. Marek  O r e m u s , primátor mesta k prerokovávanej žiadosti otvoril rozpravu. 

 

         Ing. Róbert  P o l á k  - spýtal sa, či chodba bude patriť obchodnej akadémii. 

 

         Ing. František  H a t i n a  - odpovedal, že áno. 
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         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh na 

uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 
 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1/ návrh na uznesenie s c h v á l i l o  v zmysle bodu 

XIII. 
 

 

         Org. č. 10. Návrh na schválenie právneho úkonu prevodu majetku mesta – Kúpnej  

                            zmluvy č. 7/2018. 

                                                       

         Predkladá: Ing. František  H a t i n a,  

                           predseda komisie pre predaj majetku mesta Šurany, 

                           Mestského zastupiteľstva Šurany. 

                          

         Návrh je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskom komisie pre predaj majetku mesta 

Šurany Mestského zastupiteľstva Šurany. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany obdržali 

materiál písomne. 

 

         Ing. František  H a t i n a - predložil návrh, 

- prečítal stanovisko komisie pre predaj majetku mesta Šurany MsZ Šurany. 

 

   Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 

 

   V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh              

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu 

XIV. 

 

 

         Org. č. 11. Žiadosť Miroslava Majerčíka a manž. Anny, bytom Dolná 1928/31, 

                            942 01 Šurany – Nitriansky Hrádok o predaj pozemku v k. ú.  

                            Nitriansky Hrádok, parcela registra „C“ číslo 566/50 o výmere 136 m2,  

                            zastavané plochy, oddelený geometrickým plánom č. 2/2018-1. 

 

         Predkladá: Ing. František  H a t i n a ,  

                           predseda komisie pre predaj majetku mesta Šurany  

    Mestského zastupiteľstva Šurany.      

       

         Žiadosť je pripojená k zápisnici spolu so stanoviskom oddelenia životného prostredia, 

výstavby, územného plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany a 

stanoviskom komisie pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva Šurany. 

Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany  obdržali materiál písomne. 
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         Ing. František  H a t i n a - predložil žiadosť, stanovisko komisie pre predaj majetku 

mesta Šurany MsZ Šurany, 

- cena je preto taká lebo sa to užíva viac ako 30 rokov, 

- poznamenal, že by si mali spraviť poriadky aj ostatní, ktorí užívajú nehnuteľnosti mesta.   

 

         Ing. Marek  O r e m u s , primátor mesta k prerokovávanej žiadosti otvoril rozpravu. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t  - spýtal sa, či je to pri rieke Nitra, 

- pán Kuruc povedal, že je to ochranné pásmo a vraj príde doba, že tadiaľ pôjde cesta. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  - pokiaľ vlastníci nedovolia, tak cesta tadiaľ nepôjde, vedľajší 

pozemok je vo vlastníctve súkromnej osoby, takže to nie je možné, jedine že by to bola 

prerušovaná cesta. 

 

         Ing. František  H a t i n a  - kataster potvrdil, že je to vo vlastníctve súkromnej osoby, 

môže tam byť ochranné pásmo ale nikdy nie cesta, 

- vlastnícke vzťahy sú nenapadnuteľné. 

 

         Jozef  K l u č k a  - čo s tými ostatnými pozemkami. 

 

         Ing. František  H a t i n a  - listom by sa mali upozorniť tí, ktorí to užívajú viac ako 30 

rokov, aby si to vysporiadali. 

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh na 

uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 
 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1/ návrh na uznesenie s c h v á l i l o  v zmysle bodu XV. 
 

 

         Org. č. 12. Návrh na schválenie právneho úkonu prevodu majetku mesta – Kúpnej  

                           zmluvy č. 8/2018. 

                                                       

         Predkladá: Ing. František  H a t i n a,  

                           predseda komisie pre predaj majetku mesta Šurany, 

                           Mestského zastupiteľstva Šurany. 

                          

         Návrh je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskom komisie pre predaj majetku mesta 

Šurany Mestského zastupiteľstva Šurany. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany obdržali 

materiál písomne. 

 

         Ing. František  H a t i n a - predložil návrh, 

- prečítal stanovisko komisie pre predaj majetku mesta Šurany MsZ Šurany. 

 

   Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 

 

   V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 
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         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh              

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu 

XVI. 

        

 

         Org. č. 13. Návrh na udelenie „Ceny mesta Šurany“. 

                                                

         Predkladá: Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta Šurany. 

                                        

         Materiál je pripojený k zápisnici. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany ho obdržali 

písomne. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - predložil návrh, 

- navrhol doplniť zoznam o pani Evu Haluzovú za prácu v ZPOZ a v kultúre a o pána Jána 

Štarka staršieho, in memoriam za dlhoročnú prácu v ZPOZ, 

- k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 

 

   Ing. Róbert  P o l á k -   je členom komisie, ktorá spracovala návrh, ale požiadal 

zoznam doplniť o pani Mariannu Grznárovú, spisovateľku, rodáčku zo Šurian. 

 

         Ing. František  T a m a š o v i č - komisia  rozhodovala o ocenených, ale predtým 

žiadala poslancov a organizácie o písomné návrhy, 

- zoznam by mohol mať aj 50 ľudí, ale boli stanovené kritériá výberu, tí, ktorí boli ocenení 

pri príležitosti 870. výročia neboli vzatí na zreteľ. 

 

         Imrich  V á r a d y  - navrhol oceniť aj pána Ing. Hatinu ako dlhoročného poslanca 

MsZ. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - bola schválená komisia na udeľovanie cien a nie na 

prerozdeľovanie. 

 

          Ing. Mgr. Alžbeta  D a n i e l o v á - 880. výročie mesta je veľká príležitosť na 

ocenenie a navrhla, aby sa k tomu vyjadrili aj občania, 

- v zozname sú ľudia, ktorí si to zaslúžia, 

- za zachovanie kultúrneho dedičstva Šurian navrhla do zoznamu zaradiť aj RNDr. 

Miroslava Eliáša, ktorý bude príkladom, že aj mladí ľudia robia niečo pre mesto. 

 

          Primátor mesta dal hlasovať o návrhu, ktorý predložil na doplnenie zoznamu o pani 

Evu Haluzovú a pána Jána Štarka staršieho. 

 

          Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1/ predložený návrh  s c h v á l i l o . 

 

          Primátor mesta dal hlasovať o návrhu Ing. Róberta Poláka na doplnenie zoznamu o pani 

Mariannu Grznárovú. 
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          Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1/ predložený návrh  s c h v á l i l o . 

       

           Primátor mesta dal hlasovať o návrhu Imricha Váradyho na doplnenie zoznamu o pána 

Ing. Františka Hatinu. 

 

          Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 13, 

proti: 0, zdržal sa: 1, neprítomný: 1/ predložený návrh  s c h v á l i l o . 

 

          Primátor mesta dal hlasovať o návrhu Ing. Mgr. Alžbety Danielovej na doplnenie 

zoznamu o pána RNDr. Miroslava Eliáša. 

 

          Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1/ predložený návrh  s c h v á l i l o . 

         

          Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh              

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu 

XVII. 

 

 

      Org. č. 14. Návrh dodatku č. 4 poradovníka na 2 x 8  bytov na ul. Ľ. Podjavo- 

                         rinskej č. 10 a 12.   

                        

      Predkladá: Jozef  T r u n g e l , konateľ Mestského bytového podniku Šurany, s. r. o. 

                            

         Návrh je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskom komisie sociálno-zdravotnej 

a bytovej Mestského zastupiteľstva Šurany. Poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany  

obdržali materiál písomne.  

 

         Jozef  T r u n g e l - predložil návrh a stanovisko komisie sociálno-zdravotnej a bytovej 

MsZ Šurany. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s ,  primátor mesta k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 

 

         V rozprave  nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany.  

 

         Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh na 

uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 14, za: 14, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu 

XVIII.     
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     11. Diskusia          
 

         Ing. František  H a t i n a - upozornil na burinu v areáli bývalej MŠ na Hradnej ul. 

 

   Po upozornení, že sa to práve dnes kosilo zobral pripomienku späť. 

 

         Pavol  C v i k  - hovorilo sa, že po ukončení budovania ČOV-ky sa prečistí aj koryto 

rieky Nitry, preto sa spýtal, že či sa to bude robiť. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  - to by mal vykonať vodohospodársky podnik. 

 

         Pavol  C v i k   - pozval všetkých prítomných 23.06.2018 na Nitriansky Hrádok, kde sa 

bude konať akcia v rámci 880. výročia mesta. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t - informoval, že v Šuranoch sa bude dňa 30.06.2018 konať 

Slovenský pohár bikerov a v meste bude viac rušno, zároveň všetkých pozval na túto akciu, 

- požiadal, aby MsP bola vybavená fotopascou, pretože na smetisko, ktoré je oficiálne 

zatvorené večer vyvážajú podnikatelia odpad, keď tam závora nebude bude sa sťažovať na 

okresnom úrade životného prostredia, smetisko je oficiálne zatvorené a keď pán Volšík 

odtiaľ večer odíde má to zatvoriť na zámok a ráno si zase otvoriť, smetisko nesmie byť 

otvorené, aby si tam stavebné firmy vyvážali po večeroch odpad, 

- zábradlie a chodník na Bernolákovej ul. je v katastrofálnom stave, požiadal o opravu, 

- pri Elitexe sa vybudovala obrovská čierna skládka, mesto to nemôže trpieť, aby sa tomu 

zamedzilo navrhol, aby od 01.07. boli vždy v sobotu v čase od 8.00 do 12.00 pristavené 

dva kontajnery, ktoré by sa potom o 12.00 hod. odviezli a takto by sa to opakovalo napr. 

do konca septembra, pretože nie je mysliteľné, aby ľudia chodili s káričkou po nadjazde,  

- predložil procedurálny návrh, aby riaditeľ MsPS vypracoval na toto obdobie 

harmonogram odvozu biologického odpadu, chce, aby sa o tom hlasovalo, zároveň, aby 

MsP toto miesto po vyčistení kontrolovala, takto si to želá, aby sa to spravilo pre občanov, 

ktorí budú informovaní aj cestou mestského rozhlasu a napr. aj letákov, ide o to, aby mali 

títo ľudia počas prázdnin kde odložiť zelinu. 

   

         Ing. Marek  O r e m u s  - v MsPS je vytvorený zberný dvor, občania majú možnosť 

vyvážať tam. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t - chcel, aby sa o tom hlasovalo, dáva procedurálny návrh, že 

každú sobotu sa vyvezú pri „Štrkáreň“ dva kontajnery, ktoré sa v sobotu aj odvezú o 12.00 

hod. do MsPS a tým zabezpečíme ľuďom, ktorí vytvorili tú obrovskú čiernu skládku, aby mali 

kde dávať odpad. 

 

         Ing. František  H a t i n a  - potom aj na Kostolnom.Seku budeme chcieť kontajnery.  

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t - oponoval, že on rieši situáciu pri „Štrkárni“, pretože tam 

vzniká nové smetisko, 

- chcel vedieť čo sa robí s chodníkmi na Družstevnej ul., či mesto vôbec o tom niečo vie. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - samozrejme že vie, je to komplexná výmena plynového 

potrubia. 
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         Mgr. Karol  K l i m e n t - ďalej sa spýtal, čo sa deje s Tonou, kto to schválil, že sa 

bude všetko búrať, aké sú k tomu urobené projekty, aký je k tomu rozpočet, podľa neho MsZ 

neschvaľovalo, že sa budú búrať detské bazény, nič také si nepamätá, že mesto Šurany bude 

do toho takýmto spôsobom investovať, vie iba to, že vypršala nájomná zmluva, ale nikdy sa 

nehovorilo o tom, že sa tam bude búrať, spýtal sa, pre koho sa búra a čistí ten pozemok, nikdy 

nepočul, že mesto tam má nejaký zámer, videl štúdiu ale nikdy nebol predložený žiadny 

rozpočet, veď to je investičný zámer, 

- znovu zopakoval, že MsZ nič neschvaľovalo, že sa bude búrať, rúcať, skončilo to iba 

štúdiou. 

 

         Ing. František  H a t i n a  - upozornil ho, aby neplietol „hrušky s jablkami“, hovorilo 

sa, že sa to dá do pôvodného stavu, tam sa robí poriadok, nič iné a prejednávalo sa to na MsZ. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  - spýtal sa Mgr. Klimenta, či sa nehanbí za to, ako Tona 

vyzerá, kto to tak nechal?, teraz keď sa to začína čistiť, tak sa začne niekto ohlasovať?  

- spýtal sa ho o akých peniazoch, investíciách rozpráva a čo to šíri po Šuranoch. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t  - hanbí sa, ale už prvotná myšlienka, keď sa tam dal tobogán 

nebola správna, pretože je nutné vedieť, že v Tone mestu nepatrí ani jeden meter štvorcový, 

nemá list vlastníctva na vrt, ktorý je nefunkčný. 

 

         Ing. František  H a t i n a  - ani nemôže mať, pretože nie je mesta. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t  - spýtal sa, či môže mesto na niečom čo mu nepatrí budovať, 

podľa neho nie. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - povedal, že ho musí zastaviť, pretože takéto nepravdy sa 

nemôžu šíriť medzi ľudí, 

- spýtal sa ho, či vie o tom, že mesto má na 50 rokov podpísanú zmluvu o vysokom práve 

na týchto pozemkoch v celom areáli podnikať a jedine mesto môže podpísať zmluvu 

s treťou osobou, spýtal sa ho, kde sedel od roku 1990, keď v roku 1993 bola táto zmluva 

podpísaná,  

- podľa neho potom tie nepravdy po meste šíri pán Kliment, 

- zmluva s urbariátom je ešte na ďalších 27 rokov platná a jeho osobnou snahou bude, aby 

bola na ďalších 50,  

- chcel v diskusii vystúpiť s nejakými zámermi, ale určite tak neurobí, lebo povedať niečo 

pred pánom Klimentom sa asi neoplatí, pretože ešte ani MsZ neskončí a už mu budú 

telefonovať čo sa robí, 

- odpovedal, že Tona sa čistí, pretože sa za to hanbil, dal riaditeľovi pokyn na práce, osadia 

sa nové brány, aby sa tam nedalo chodiť s autami ani rybári s rybárskym právom, čo sú 

mylne informovaní, jediný, ktorý je oprávnený robiť zmluvy s niekým, ktorý tam chce 

mať právo výkonu niečoho má len mesto Šurany,  

- z toho, čo rozpráva pán Kliment je prekvapený, pretože zmluva je platná ešte ďalších 27 

rokov,  

- čo sa týka investícií, ešte nikto nič do ničoho neinvestoval. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t  - spýtal sa primátora, prečo MsZ o tom nepovedal. 

 

         Ing. František  H a t i n a - oponoval, pretože MsZ o tom hovorilo, že sa to ide čistiť. 



 M E S T S K É   Z A S T U P I T E Ľ S T V O   V   Š U R A N O C H 
 

 

 

1052 

         Mgr. Karol  K l i m e n t - je za všetko čo sa robí, ale spýtal sa, prečo MsZ o tom nevie, 

kde je nejaký rozpočet? 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - MsPS to robí v rámci svojho rozpočtu. 

 

         Jozef  K l u č k a  - areál sa čistí a bazény nie sú funkčné. 

 

         Ing. František  H a t i n a  - spýtal sa, kto si to zoberie na zodpovednosť, keď sa niečo 

stane. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t  - je tam tabuľa zákaz kúpania pre verejnosť. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - je tam tobogan a keď sa niečo tam stane? 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t - spýtal sa, koho majetkom je tobogan, podľa neho nie je 

majetkom mesta. 

 

          Ing. Marek  O r e m u s - je majetkom mesta. 

 

          Mgr. Karol  K l i m e n t  - nie je, ten tobogan, tí niektorí, ktorí sú prítomní, vedia ako 

to je nebude o tom rozprávať, je to podvod a nebude o tom rozprávať ďalej, 

- ale si myslel, že MsZ bude prvé, ktoré bude vedieť, že sa do toho investuje 20 000 eur, 

všetko sa vyrovná, vyčistí. 

 

          Ing. Marek  O r e m u s - veď do ničoho sa neinvestuje, keby aj, tak je to v rozpočte, 

videl to niekto v rozpočte? 

 

          Ing. Jana  H u č k o v á - je to z rozpočtu MsPS. 

 

          Ing. Marek  O r e m u s - reagoval na príspevky, 

- pozvanie na bikerov prijíma, 

- smetisko, pán riaditeľ si to ustráži a pán Volšík má iba právo vyberať si stavebný materiál, 

drtiť ho a odvážať, 

- zábradlie na Bernolákovej ul., bolo x rokovaní s vodohospodárskym podnikom, ktorý je 

toho správcom, a jeho konateľom pánom Kurucom, bolo milión prísľubov, bezvýsledne, 

mali začať čistiť koryto rieky Nitry od cukrovaru až po železničný most, každý vie, pokiaľ 

prišli, sľubovali, že to, čo poškodili opravia, k ničomu neprišlo, bolo to spravené 

nezodpovedne, prehlásil, že pritom on osobne vybavil cez predsedu vlády, aby 

vodohospodársky podnik dostal peniaze od štátu, zase to zostalo na pleciach iba mesta, 

- zábradlie dá opraviť mesto cez firmu,  

- chodník na ul. Bernolákovej, vybetónuje sa nový, 

- od 01.07. uložiť kontajnery, pozemok nie je majetkom mesta, preto sa spýtal, či je možné 

niekomu uložiť na pozemok kontajnery, je to čierna skládka nie na mestskom pozemku, 

mesto ho vyčistí, vynaloží na to prostriedky a majiteľ ho potom predá, ak aj MsZ 

rozhodne o uložení kontajnerov, treba rozmýšľať, či je to v súlade so zákonom a ak nie, 

on ako primátor také uznesenie nepodpíše, 

- ľuďom treba vysvetliť, že ak by sa aj dal kontajner, tak mesto vystaví faktúru a to nie je 

výmysel Oremusa, ale to je život. 
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         Ing. František  H a t i n a  - mal faktickú pripomienku, pri jarnom upratovaní jeden 

človek dokázal naplniť celý kontajner a ostatní, ktorí prišli z práce už nemali odpad kam dať, 

- keby sa dali dva kontajnery a vyvážalo by sa to každú hodinu, tak by to nestačilo, 

nesúhlasil s takým návrhom, pretože budú požadovať aj z iných častí mesta a MsPS 

nebude nič iné robiť iba vyvážať neporiadok z rodinných domov, kto chce, nech si 

vynesie na zberný dvor, 

- jeden by tam musel byť a strážiť to, čo nie je možné, je zásadne proti. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - na jar a jeseň sa zabezpečuje odvoz odpadov, mestský 

rozhlas informuje o tom odkedy dokedy, ale ľudia vykladajú odpad aj po termíne a myslia si, 

že veď to mesto odvezie aj potom, spravilo sa to párkrát a ľudia sa na to naučili, potom sa 

pýtajú, prečo sa nespravilo to alebo to, pretože všetko niečo stojí. 

 

          Ing. Andrea  H e c l o v á - na ostatnom MsZ hovorila o vypílených topoľoch pri 

Majerčíkových a dreve pri Čiernej vode, jednoducho mesto musí niekoho zaviazať, aby to 

drevo odpratal, je to niekoho majetok a treba mu dať ultimátum, 

- takisto pri hrádzi sú navozené kopy hliny, zarastené zelinou, takisto mesto nech vyzve 

toho, kto to tam navozil, aby si to aj odniesol. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  - slovenský vodohospodársky podnik. 

 

         Ing. Andrea  H e c l o v á  - požiadala o osadenie smetných nádob pri rieke Nitre pre 

psíčkarov, 

- ďalej hovorila o miestnych komunikáciách, ktoré existujú, robia sa, ale vlastne nie sú 

zlegalizované, či mesto plánuje niečo s nimi robiť, nie je to iba medzi Duklianskou 

a Bernolákovou ul., ale aj na Nitrianskom Hrádku, nie sú ani nikde zaznačené je do nich 

vložená určitá hodnota, robilo sa to ešte za pána Šutku a tie cesty existujú. 

 

         Imrich  V á r a d y - tie cesty tam existovali aj v minulosti a boli blatisté a teraz sú 

vyasfaltované. 

 

          Ing. Marek  O r e m u s  - miestne komunikácie sú celoslovenský problém a zákon to 

nerieši, teleso ako cesta patrí mestu ale pozemok súkromníkovi. 

 

         Ing. Pavol  T ó t h  - majitelia tam majú vecné bremeno, musia to rešpektovať. 

 

         Ing. Róbert  P o l á k - poďakoval za osadenie informačných tabúľ a vybudovanie 

autobusových zastávok, 

- informoval o revitalizácii priestorov pred odbornou školou, predsa je to pri vstupe do 

mesta a ocenil pomoc primátora pri realizácií prác,  

- požiadal o vyriešenie vonkajšieho ozvučenia na cintoríne Balát. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  - už na to upozorňoval dlhodobo, nič sa nedialo, takže spravil 

opatrenia, aby už ozvučenie bolo v poriadku, už nič nebude riešiť cez mestské inštitúcie, 

pretože je to zbytočné. 

 

         Ing. Róbert  P o l á k  - ešte požiadal o opravu písmen na vojenských hroboch. 
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         Ing. Marek  O r e m u s  - hovoril s pánom Gubricom, ktorý opravoval sochu svätého, 

ale bojí sa teraz dať objednávku, nechá to na ďalšie MsZ, všetko bolo pripravené, ale to  

stiahol.  

 

         Ing. František  H a t i n a  - od septembra príde do platnosti nový zákon o zvieratách, 

treba uvažovať ako sa to bude realizovať, pretože každé zviera bude musieť byť začipované, 

či to bude robiť mesto alebo nejaká firma. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  - nevie aké bude znenie, potom sa to dorieši. 

 

         Pavol  B a r t o v i č - spýtal sa, aké sú výsledky prenájmu parkoviska od pán Klepocha. 

 

          Ing. Marek  O r e m u s - skúšobná doba bola na tri mesiace a potom sa vyhodnotí 

stav, 

- mal pripravené dve informácie o tepelnom hospodárstve a verejnom osvetlení, ale nebude 

to teraz dávať, nakoľko by to nebolo priechodné, 

- finančný vývoj ide dopredu vo všetkých oblastiach a hovorí to preto, že sa to týka aj 

verejného osvetlenia, pokiaľ teraz je ponuka napr. 100 eur tak neskôr už bude 150 eur, to 

isté bude pri stavbách, ak teraz nenastúpime na „rozbehnutý vlak“ potom bude možno 

neskoro a niekedy treba aj riskovať, ale na to treba vôľu všetkých, preto aj upustil od 

predloženia návrhov riešenia tepelného hospodárstva, verejného osvetlenia a Tony, 

- možno ak dostane šancu na budúce, tak to použije a ak nie, tak nie. 

 

          Richard  K o s t o l n ý  - informoval prítomných o situácii na Partizánskej ul. tzv. 

kaštieli, 

- 31.12.2017 bol obyvateľom ukončený nájom, určitá časť obyvateľov odišla a určitá 

zostala, vlastným šetrením zistili, že tí, ktorí odišli sa vrátili naspäť ale vo väčšom počte, 

- oznámil túto skutočnosť na MsBP a dohodli sa, že za asistencie MsP spravia kontrolu, 

ktorú aj vykonali, po kontrole nastali také skutočnosti, že títo obyvatelia začali strieľať zo 

vzduchoviek po okolitých ľuďoch, bijú sa medzi sebou, denne zasahuje štátna aj mestská 

polícia,  

- vyvrcholilo to dnes, keď riaditeľ MsBP nahlásil, že okolo smetiakov sa znovu hromadí 

odpad, zistilo sa, že to robia tí, ktorí tam nemajú bývať, ale aj ľudia z okolia, pri kontrole 

to prišlo do takého štádia, že obyvatelia, ktorí tam nemajú bývať napadli hliadku MsP 

a skončilo to tak, že jeden z tých, ktorý tam už nemá bývať podal trestné oznámenie na 

hliadku MsP, zatiaľ nevie či je to v priestupkovom alebo v trestnoprávnom konaní, 

pretože musel ísť na zasadnutie MsZ,  

- spýtal sa, kde to postálo, že to prišlo až do tohto štádia, dokedy tam budú chodiť hliadky, 

podľa jeho názoru keď niekomu skončil nájom má povinnosť odovzdať kľúče a keď ich 

neodovzdá, má byť odtiaľ deložovaný, alebo sa bude čakať na to, že odíde sám? 

- tí ľudia sa tam iba kumulujú, preto sa spýtal, či sa bude stále riešiť napádanie hliadok a  

hľadanie právnikov na obhajobu policajtov, ktorí si robia iba svoju robotu. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - v utorok prebehlo rokovanie s pánom Ábelom Ravaszom, 

splnomocnencom vlády SR pre rómske komunity medzi „štyrmi očami“,  

- rozobrali situáciu a vyhodnotil to tak, že mesto neporušilo žiadny zákon, ale požiadal, aby 

mesto pristupovalo k riešeniu situácie ľudsky, preto sa ho spýtal, čo je to „ľudsky“, podľa 

neho je to prihliadnutie k tomu akej sú títo obyvatelia mentality,  
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- nehovorilo sa o farbe, o ničom takom, čo sa týka slov diskriminácia, ktoré padli na 

zasadnutí MsZ ospravedlnil sa za vyjadrenia svojich pracovníkov, 

- povedal, že na území mesta sa nachádzajú tri skupiny rómskych komunít, jedna z nich 

pochádza z Nemecka, tú treba vraj chrániť,  

- spýtal sa, aký má pán Ravasz návrh na riešenie situácie, povedal, že sa pripravuje projekt 

„domovník“ s tým, že by sa dali občanom byty a bol by domovník, ktorý by dohliadal na 

poriadok, 

- na otázku kde to majú odskúšané odpovedal, že pracujú na tom, ale skúšajú to vo Veľkom 

Krtíši,  

- zatiaľ vedel ponúknuť iba toto riešenie, 

- pán splnomocnenec upozornil na pôsobenie skupiny pod vedením jedného človeka, ktoré 

vyvolávajú problémy v jednotlivých mestách, 

- nakoniec skonštatoval, že nedostal od svojich pracovníkov dostatočné informácie. 

 

         Ing. František  T a m a š o v i č - to, čo povedal náčelník MsP je pravda, je to 

protiprávny vzťah,  

- spýtal sa, kto platí tú vodu, elektrinu, ktorú spotrebujú a čo v tomto smere spravil riaditeľ 

MsBP Šurany, s. r. o., 

- konštatoval, že je to nepríjemné ale treba konať,  

- teória, s ktorou prišiel pán splnomocnenec nič nevyrieši. 

 

         Jozef  T r u n g e l - čo proti nim zmôžu dvaja ľudia z podniku? nenechajú sa napádať 

a nadávať si. 

 

         Ing. František  H a t i n a  - treba to riešiť cestou súdu. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s - je možnosť deložovania, ale v tom prípade okamžite objekt 

zbúrať, pretože o chvíľu budú naspäť. 

 

          Ing. Mgr. Alžbeta  D a n i e l o v á  - znovu sa spýtala, či sa riešila situácia rodiny so 

šiestimi deťmi, ktorá býva v objekte, ktorý sa má takisto predávať. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  - zatiaľ k ničomu neprišlo bolo povedané, že predaj sa bude 

robiť na etapy a možno to bude riešiť až budúce MsZ, zatiaľ bolo odsúhlasené, že sú to 

prebytočné objekty a budú sa predávať verejnou obchodnou súťažou. 

 

         Mgr. Karol  K l i m e n t - kolegovia poslanci mu povedali, že to už bude riešiť iná 

komisia. 

 

         Ing. Marek  O r e m u s  - iba tá, ktorá bola schválená to bude riešiť a žiadna iná. 

       

 

      12. Návrh na uznesenie. 

 

         Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch schválilo uznesenie podľa jednotlivých bodov. Jeho 

celé znenie je nasledovné: 

 

U Z N E S E N I E                                                 číslo 33/2018 - Z 
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I. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Kontrolu plnenia uznesenia z XXXII. 

riadneho zasadania Mestského zastupiteľstva v Šuranoch, konaného dňa 17.05.2018 

a túto  

 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, MUDr. Ivica Šurániová, Ing. 

František Tamašovič, Imrich Várady, Ing. František Hatina, Jozef Klučka, Pavol Cvik, 

Ing. Andrea Heclová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomný: 1 

Mgr. Dušan Rampašek 

Nehlasoval: 0 

II. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Správu o stave na úseku podnikateľskej 

činnosti v meste Šurany, stanovisko komisie výstavby, životného prostredia a podnikateľskej 

činnosti Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a túto 

  

s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, MUDr. Ivica Šurániová, Ing. 

František Tamašovič, Imrich Várady, Ing. František Hatina, Jozef Klučka, Pavol Cvik, 

Ing. Andrea Heclová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomný: 1 

Mgr. Dušan Rampašek 
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Nehlasoval: 0 

 

III. 
 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Správu o stave na úseku poskytovania 

sociálnych služieb občanom mesta Šurany, stanovisko komisie sociálno – zdravotnej 

a bytovej Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a túto 

 

s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, MUDr. Ivica Šurániová, Ing. 

František Tamašovič, Imrich Várady, Ing. František Hatina, Jozef Klučka, Pavol Cvik, 

Ing. Andrea Heclová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomný: 1 

Mgr. Dušan Rampašek 

Nehlasoval: 0 

IV. 
 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh plánu práce Mestského 

zastupiteľstva Šurany na II. polrok 2018 a tento 

 

s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, MUDr. Ivica Šurániová, Ing. 

František Tamašovič, Imrich Várady, Ing. František Hatina, Jozef Klučka, Pavol Cvik, 

Ing. Andrea Heclová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomný: 1 
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Mgr. Dušan Rampašek 

Nehlasoval: 0 

V. 
 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Správu č. HK/4/2018 o výsledku kontroly 

hospodárenia Základnej umeleckej školy T. Sládkoviča Šurany za rok 2017 a túto  

 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, MUDr. Ivica Šurániová, Ing. 

František Tamašovič, Imrich Várady, Ing. František Hatina, Jozef Klučka, Pavol Cvik, 

Ing. Andrea Heclová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomný: 1 

Mgr. Dušan Rampašek 

Nehlasoval: 0 

VI. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky mesta Šurany na II. polrok 2018 a tento  

 

A. - s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch 

 

B. - p o v e r u j e 

 

hlavnú kontrolórku mesta Šurany výkonom kontroly podľa schváleného plánu kontrolnej 

činnosti na II. polrok 2018. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, MUDr. Ivica Šurániová, Ing. 
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František Tamašovič, Imrich Várady, Ing. František Hatina, Jozef Klučka, Pavol Cvik, 

Ing. Andrea Heclová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomný: 1 

Mgr. Dušan Rampašek 

Nehlasoval: 0 

VII. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Správu o plnení Programu hospodárskeho 

rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Šurany 2015 – 2020 za rok 2017 a túto  

 

s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, MUDr. Ivica Šurániová, Ing. 

František Tamašovič, Imrich Várady, Ing. František Hatina, Jozef Klučka, Pavol Cvik, 

Ing. Andrea Heclová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomný: 1 

Mgr. Dušan Rampašek 

Nehlasoval: 0 

VIII. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh Komunitného plánu sociálnych 

služieb mesta Šurany na roky 2018 – 2022,  stanovisko komisie sociálno – zdravotnej 

a bytovej Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a tento 

 

s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 14 

Za: 14 
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Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, MUDr. Ivica Šurániová, Ing. 

František Tamašovič, Imrich Várady, Ing. František Hatina, Jozef Klučka, Pavol Cvik, 

Ing. Andrea Heclová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomný: 1 

Mgr. Dušan Rampašek 

Nehlasoval: 0 

 

IX. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Žiadosť Západoslovenskej distribučnej, a. 

s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava, IČO: 36 361 518 o uzavretie Zmluvy o budúcej zmluve 

o zriadení vecných bremien na pozemkoch v k. ú. Šurany, stanovisko oddelenia životného 

prostredia, výstavby, územného plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu 

Šurany, stanovisko komisie pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva                           

v Šuranoch a 

 

A. - s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch uzavretie Zmluvy o budúcej zmluve 

o zriadení 

vecných bremien na pozemkoch v k. ú. Šurany označených nasledovne:  

 
Parcelné 

číslo 
Reg. 
KN 

LV 
č. 

Výmera 
v m2 

Druh pozemku 
Katastrálne 

územie 
Obec Okres 

867/100 E 1 1120 zastavané plochy a nádvoria 
       
   Šurany 

Šurany Nové Zámky 

2683/100 E 1 10945 ostatné plochy    Šurany Šurany  Nové Zámky 

     
   

 

s budúcim   oprávneným  z vecného bremena Západoslovenská distribučná,  a.s., Čulenova 6, 

816 47 Bratislava,  IČO: 36 361 518.   

Zriadenie vecného bremena bude odplatné. Jednorazová spoločná odplata za zriadenie 

vecných  bremien je vo výške  8,-€/m2 výmery vecných bremien.                                        

 

B. - u k l a d á 

 

Ing. Eve Augustínovej, prednostke Mestského úradu Šurany zabezpečiť podpísanie Zmluvy 

o budúcej zmluve o zriadení vecných bremien. 

 

Termín: 31.10.2018 

Vykoná: Ing. Pavol Tóth, vedúci oddelenia životného prostredia, výstavby, územného  

                        plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 
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Prítomní: 14 

Za: 14 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, MUDr. Ivica Šurániová, Ing. 

František Tamašovič, Imrich Várady, Ing. František Hatina, Jozef Klučka, Pavol Cvik, 

Ing. Andrea Heclová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomný: 1 

Mgr. Dušan Rampašek 

Nehlasoval: 0 

X. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Žiadosť Fontee s. r. o., Pri železničnej 

stanici, 930 02 Orechová Potôň, IČO: 31 422 772 o uzavretie Zmluvy o zriadení vecných 

bremien na pozemku v k. ú. Šurany C KN parcela č. 3414/16, zast. pl. o výmere 179 m2 

v súvislosti so stavbou Čerpacia stanica PHM Šurany, stanovisko oddelenia životného 

prostredia, výstavby, územného plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu 

Šurany, stanovisko komisie pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva                           

v Šuranoch a 

 

A. - s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch uzavretie Zmluvy o zriadení vecných 

bremien na pozemku v k. ú.  Šurany C KN parc. č. 3414/16, zast. pl. o výmere 179 m2 

v súvislosti so stavbou Čerpacia stanica PHM Šurany s oprávneným z vecného bremena 

Fontee s. r. o., Pri železničnej stanici, 930 02 Orechová Potôň, IČO: 31 422 772. 

Vecné bremeno sa zriaďuje na dobu neurčitú za jednorázovú odplatu vo výške 8,- €/m2, 

výmery zameraných vecných bremien vymedzených geometrickým plánom č. 42/2017, 

vyhotoveným geodetom Róbertom Roskom, úradne overeným 21.08.2017 pod č. 1012/17. 

 

B. - u k l a d á 

 

Ing. Eve Augustínovej, prednostke Mestského úradu Šurany zabezpečiť podpísanie Zmluvy 

o zriadení vecných bremien. 

 

Termín: 31.10.2018 

Vykoná: Ing. Pavol Tóth, vedúci oddelenia životného prostredia, výstavby, územného 

plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, MUDr. Ivica Šurániová, Ing. 
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František Tamašovič, Imrich Várady, Ing. František Hatina, Jozef Klučka, Pavol Cvik, 

Ing. Andrea Heclová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomný: 1 

Mgr. Dušan Rampašek 

Nehlasoval: 0 

 

XI. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh na uzatvorenie nájomnej zmluvy na 

prenájom pozemku v k. ú. Šurany označeného ako parcela registra „C“ číslo 1921/9, 

TTP o výmere 2001 m2 za účelom výstavby nájomných bytov, stanovisko oddelenia 

životného prostredia, výstavby, územného plánovania a správy mestského majetku Mestského 

úradu Šurany, stanovisko komisie pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva 

v Šuranoch a 

A. - s c h v a ľ u j e 

 

- s pripomienkami 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch uzavretie nájomnej zmluvy na prenájom 

pozemku v k. ú.  Šurany zapísaného na LV č. 1 nasledovne: 

Nájomca: LEGA, a. s., Gen. Svobodu 17, 941 06 Komjatice, IČO: 36 655 562 

Predmet zmluvy: pozemok parcela registra „C“ číslo 1921/9, TTP o výmere 2001 m2. 

Účel nájmu: realizácia výstavby nájomných bytov pod názvom „Nájomné byty Šurany“. 

Doba nájmu: na dobu určitú od 01.07.2018 do 31.12.2020.  

Cena nájmu: 1,00 €/mesiac, t. j. 12,00 € ročne za celý predmet nájmu. 

Prenájom sa realizuje podľa § 9a, ods. 9, písm. c/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov, t. j. ide o prenájom pozemku z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa za účelom realizácie výstavby nájomných bytov pod názvom „Nájomné byty Šurany“. 

 

B. - u k l a d á 

 

Ing. Eve Augustínovej, prednostke Mestského úradu Šurany zabezpečiť vypracovanie 

nájomnej zmluvy. 

 

Termín: 01.07.2018 

Vykoná: Ing. Pavol Tóth, vedúci oddelenia životného prostredia, výstavby, územného 

plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 14 

Za: 10 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová,  

Karol Németh, Ing. František Tamašovič, Ing. František Hatina, Jozef Klučka, Pavol 

Cvik, Ing. Andrea Heclová 

Proti: 0 
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Zdržal sa: 4  

Mgr. Karol Kliment, Ing. Róbert Polák, Imrich Várady, MUDr. Ivica Šurániová 

Neprítomný: 1 

Mgr. Dušan Rampašek 

Nehlasoval: 0 

 

XII. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Žiadosť Vladimíra Lörinca a Dany 

Lörincovej, bytom Rozmarínová 1970/20, 942 01 Šurany o predaj pozemku časť 

z parcely registra „C“ číslo 336/1, ostatné plochy o výmere cca 60 m2 v k. ú. Kostolný 

Sek, stanovisko oddelenia životného prostredia, výstavby, územného plánovania a správy 

mestského majetku Mestského úradu Šurany, stanovisko komisie pre predaj majetku mesta 

Šurany Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a 
 

A. - s c h v a ľ u j e 
 

- bez pripomienkou 

poslanca Mestského zastupiteľstva v Šuranoch zámer previesť majetok mesta podľa § 9a, 

ods. 8, písm. e/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, t. j. 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, časť pozemku označeného ako parcela registra „C“ 

číslo 336/1, ostatné plochy o výmere  cca 60 m2 v k. ú. Kostolný Sek, kupujúcim Vladimír 

Lörinc a Dana Lörincová, bytom Rozmarínová 1970/20, 942 01 Šurany do ich podielového 

spoluvlastníctva, každý v podiele ½ -vica k celku za kúpnu cenu 10,- €/m2 s tým, že žiadatelia 

si dajú na vlastné náklady vypracovať geometrický plán na oddelenie pozemku, ktorý bude 

predmetom prevodu. 

 

B. - u k l a d á 

 

Ing. Eve Augustínovej, prednostke Mestského úradu Šurany zabezpečiť oboznámenie 

žiadateľa s uznesením Mestského zastupiteľstva v Šuranoch. 

 

Termín: 31.10.2017 

Vykoná: Ing. Pavol Tóth, vedúci oddelenia životného prostredia, výstavby, územného 

plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 14 

Za: 12 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Janette Gálisová, Karol Németh, Ing. Róbert 

Polák, MUDr. Ivica Šurániová, Ing. František Tamašovič, Imrich Várady, Ing. 

František Hatina, Jozef Klučka, Pavol Cvik, Ing. Andrea Heclová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 

Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Mgr. Karol Kliment 

Neprítomný: 1 

Mgr. Dušan Rampašek 
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Nehlasoval: 0 

 

XIII. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Žiadosť Nitrianskeho samosprávneho 

kraja, Rázusova 2A, 949 01 Nitra, IČO: 37 861 298 o predaj pozemku v k. ú. Šurany, 

parcela registra „C“ číslo 425/2 o výmere 37 m2, zastavané plochy, oddelený 

geometrickým plánom č. 14/2018, stanovisko oddelenia životného prostredia, výstavby, 

územného plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany, stanovisko 

komisie pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a 

 

A. - s c h v a ľ u j e 
 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch spôsob prevodu majetku mesta podľa § 9a, 

ods. 8, písm. b/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, t. j. 

prevod pozemku zastavaného stavbou vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy 

označeného takto: 

- pozemok  parcela registra „C“ číslo 425/2,  zastavané  plochy  o  výmere 37 m2 v  k. ú. 

Šurany,  ktorý bol oddelený geometrickým plánom č. 14/2018 vypracovaným geodetom 

Attilom Bédim, zo dňa 10.04.2018, overeným  Okresným úradom  Nové  Zámky, 

katastrálnym odborom dňa 25.04.2018 pod č. 468/18 kupujúcemu: Nitriansky samosprávny 

kraj, Rázusova 2A, 949 01 Nitra, IČO: 37 861 298, za kúpnu cenu vo výške 1 310,00 

EUR.   
 

B. - u k l a d á 

 

Ing. Eve Augustínovej, prednostke Mestského úradu Šurany zabezpečiť podpísanie kúpnej 

zmluvy. 

 

Termín: 31.10.2018 

Vykoná: Ing. Pavol Tóth, vedúci oddelenia životného prostredia, výstavby, územného 

plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, MUDr. Ivica Šurániová, Ing. 

František Tamašovič, Imrich Várady, Ing. František Hatina, Jozef Klučka, Pavol Cvik, 

Ing. Andrea Heclová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomný: 1 

Mgr. Dušan Rampašek 

Nehlasoval: 0 
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XIV. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh na schválenie právneho úkonu 

prevodu majetku mesta – Kúpnej zmluvy č. 7/2018, stanovisko komisie pre predaj majetku 

mesta Šurany Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a 

 

A. - s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch právny úkon prevodu majetku: Kúpnu 

zmluvu č. 7/2018, vo vecí účastníkov: 

Predávajúci: Mesto Šurany, Námestie hrdinov 1, 942 01 Šurany, IČO: 00309311 

Kupujúci: Nitriansky samosprávny kraj, Rázusova 2A, 949 01 Nitra, IČO: 37 861 298 

 

Predmet zmluvy: 

Geometrickým plánom č. 14/2018 vypracovaným geodetom Attilom Bédim, zo dňa 

10.04.2018, overeným  Okresným úradom  Nové  Zámky, katastrálnym odborom dňa 

25.04.2018 pod č. 468/18  v k. ú. Šurany sa z parcely registra „C“ číslo 425 o výmere 2599 

m2, ostatné plochy oddelil pozemok parcela registra „C“ číslo 425/2 o výmere 37 m2, 

zastavané plochy, ktorý predávajúci predáva v celosti kupujúcemu a kupujúci ho kupuje do 

výlučného vlastníctva za kúpnu cenu vo výške 1 310,00 EUR.   

 

B. - u k l a d á 

 

Ing. Eve Augustínovej, prednostke Mestského úradu Šurany zabezpečiť podpísanie kúpnej 

zmluvy. 

 

Termín: 31.10.2018 

Vykoná: Ing. Pavol Tóth, vedúci oddelenia životného prostredia, výstavby, územného 

plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, MUDr. Ivica Šurániová, Ing. 

František Tamašovič, Imrich Várady, Ing. František Hatina, Jozef Klučka, Pavol Cvik, 

Ing. Andrea Heclová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomný: 1 

Mgr. Dušan Rampašek 

Nehlasoval: 0 

XV. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Žiadosť Miroslava Moravčíka a manž. 

Anny, bytom Dolná 1928/31, 942 01 Šurany – Nitriansky Hrádok o predaj pozemku v k. 
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ú. Nitriansky Hrádok, parcela registra „C“ číslo 566/50 o výmere 136 m2, zastavané 

plochy, oddelený geometrickým plánom č. 2/2018-1, stanovisko oddelenia životného 

prostredia, výstavby, územného plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu 

Šurany, stanovisko komisie pre predaj majetku mesta Šurany Mestského zastupiteľstva v 

Šuranoch a 
 

A. - s c h v a ľ u j e 
 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch spôsob prevodu majetku mesta podľa § 9a, 

ods. 8, písm. e/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, t. j. 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa a to pozemok v k. ú. Nitriansky Hrádok parcela registra 

„C“ číslo 566/50 o výmere  136 m2 zastavané plochy, ktorý bol oddelený geometrickým 

plánom č. 2/2018-1 zo dňa 09.05.2018, vypracovaným Ing. M. Valachovičovou, overeným 

Okresným úradom Nové Zámky, katastrálnym odborom dňa 18.05.2018 pod č. 593/18 

kupujúcim Miroslav Moravčík a manželka Anna, bytom Dolná 1928/31, 942 01 Šurany – 

Nitriansky Hrádok do ich bezpodielového spoluvlastníctva manželov za kúpnu cenu 

stanovenú takto: 

100 m2/1,- €/ m2  a 36 m2/10,- €/ m2. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa: ide o pozemok, ktorý žiadatelia dlhodobo užívajú ako 

záhradu a ktorý vzhľadom na svoju výmeru a polohu nie je vhodný ako samostatný pozemok 

a pre mesto je nevyužiteľný. 

 

B. - u k l a d á 

 

Ing. Eve Augustínovej, prednostke Mestského úradu Šurany zabezpečiť podpísanie kúpnej 

zmluvy. 

 

Termín: 31.08.2018 

Vykoná: Ing. Pavol Tóth, vedúci oddelenia životného prostredia, výstavby, územného 

plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, MUDr. Ivica Šurániová, Ing. 

František Tamašovič, Imrich Várady, Ing. František Hatina, Jozef Klučka, Pavol Cvik, 

Ing. Andrea Heclová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomný: 1 

Mgr. Dušan Rampašek 

Nehlasoval: 0 
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XVI. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh na schválenie právneho úkonu 

prevodu majetku mesta – Kúpnej zmluvy č. 8/2018, stanovisko komisie pre predaj majetku 

mesta Šurany Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a 

 

A. - s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch právny úkon prevodu majetku: Kúpnu 

zmluvu č. 8/2018, vo vecí účastníkov: 

Predávajúci: Mesto Šurany, Námestie hrdinov 1, 942 01 Šurany, IČO: 00309311 

Kupujúci: Miroslav Moravčík, rod. Moravčík a manželka Anna Moravčíková, rod.Kečkéšová, 

                  trvale bytom: Dolná 1928/31, 942 01 Šurany-Nitriansky Hrádok. 

Predmet zmluvy: 

Geometrickým plánom č. 2/2018 zo dňa 09.05.2018 vyhotoveným Ing. M. Valachovičovou, 

overeným  Okresným úradom  Nové  Zámky, katastrálnym odborom dňa 18.05.2018 pod č. 

593/18  v k. ú. Nitriansky Hrádok sa z parcely registra „E“ číslo 571 o výmere 656 m2, orná 

pôda oddelil pozemok parcela registra „C“ číslo 566/50 o výmere  136 m2, zastavané plochy, 

ktorý predávajúci predáva v celosti do bezpodielového  spoluvlastníctva kupujúcim 

a kupujúci ho kupujú za kúpnu cenu vo výške 460,00 EUR.   

 

B. - u k l a d á 

 

Ing. Eve Augustínovej, prednostke Mestského úradu Šurany zabezpečiť podpísanie kúpnej 

zmluvy. 

 

Termín: 31.08.2018 

Vykoná: Ing. Pavol Tóth, vedúci oddelenia životného prostredia, výstavby, územného 

plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, MUDr. Ivica Šurániová, Ing. 

František Tamašovič, Imrich Várady, Ing. František Hatina, Jozef Klučka, Pavol Cvik, 

Ing. Andrea Heclová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomný: 1 

Mgr. Dušan Rampašek 

Nehlasoval: 0 

 

XVII. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh na udelenie „Ceny mesta Šurany“ 
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a tento  

s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, MUDr. Ivica Šurániová, Ing. 

František Tamašovič, Imrich Várady, Ing. František Hatina, Jozef Klučka, Pavol Cvik, 

Ing. Andrea Heclová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomný: 1 

Mgr. Dušan Rampašek 

Nehlasoval: 0 

XVIII. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh dodatku č. 4 poradovníka na 2 x 8 

bytov na ul. Ľ. Podjavorinskej č. 10 a 12 v Šuranoch, stanovisko komisie sociálno-

zdravotnej a bytovej Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a tento  

 

s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 15 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Ing. Marcel Baláž, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Janette Gálisová, 

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. Róbert Polák, MUDr. Ivica Šurániová, Ing. 

František Tamašovič, Imrich Várady, Ing. František Hatina, Jozef Klučka, Pavol Cvik, 

Ing. Andrea Heclová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomný: 1 

Mgr. Dušan Rampašek 

Nehlasoval: 0 
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      13. Záver. 
 

 

         Primátor mesta konštatoval, že program XXXIII. riadneho zasadania Mestského 

zastupiteľstva v Šuranoch bol vyčerpaný.  

         Poďakoval prítomným za účasť a rokovanie Mestského zastupiteľstva v Šuranoch 

u k o n č i l . 

 

 

 

 

 

 

 

Primátor mesta Šurany                                 Prednostka Mestského úradu Šurany 

Ing. Marek  O R E M U S                             Ing. Eva  A U G U S T Í N O V Á 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice : Mgr. Karol  K L I M E N T , 

                                         Ing. Róbert  P O L Á K , 

                                         poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisovateľ:   PhDr. Mária  H U S L I C O V Á ,                                

                         vedúca oddelenia pre veci organizačné a správne 

                         Mestského úradu Šurany. 

 

 


